
Geachte mevrouw, meneer 

 

Als Partij voor de Bomen op Texel hebben wij de SBB kapplannen en kapkaarten maanden 

geleden opgevraagd en gekregen. We hebben de gebleste bomen, de rode stippen, met SBB 

bekeken, besproken en onze mening gegeven (waar niks meegedaan werd).  

 

Op deze plek (bij Westerslag zie foto) zouden volgens het plan geen brandgangen of open 

plekken gemaakt worden. Deze kaalslag valt officieel onder 'reguliere dunning'. Misschien 

doen ze dit om sneller te kunnen werken? Tussen bomen en gewassen doorlaveren met de 

machines kost veel meer tijd dan via een kale gang de stammen afvoeren bijvoorbeeld. Het 

kappen zelf gaat ook sneller zo. Maar dan zijn het niet alleen de gebleste bomen die eraan 

gaan.  

Partijlid Christine Frateur vraagt het momenteel aan SBB!  

 

Vraag ik ondertussen aan jullie om met onmiddellijke ingang SBB op te roepen de kap te 

stoppen en de boel eens nader te bekijken, niet alleen of het wel klopt wat er gebeurt maar ook 

om het kappen van bomen te plaatsen in het licht van de meest recente kennis die er opgedaan 

is over het belang van behoud van (oudere) bomen en bodem in het kader van CO2-opslag.  

 

GROET! 

 

Pieternel Geurtz 

Secretariaat Partij voor de Bomen op Texel 

 


